
 
 

 Číslo materiálu : 06/06 
Komise: Školská                                                                RM   8. 9. 2021 
Datum :   30. 8. 2021 – 16:30 hod.  
Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Hosté:               

Mgr. Dana Vepřková, Ing. Josef Treml, Mgr. Yvetta Jeřábková, Kamila Drtilová, 
Mgr. Jana Červená, PaedDr. Jana Nedvědová, Bc. Karel Polívka, Kateřina Špalková, 
Mgr. Patricie Koubská, Petr Spálený  
PhDr. Nina Bilincová, Ing. Aneta Kubínová, PhDr. Stanislava Lisková, Ing. Martin 
Procházka, Mgr. Růžena Votrubová 

Člen RM: Mgr. Vít Šnajdr 
Příští jednání: 4. 10. 2021 16.30 hodin Rytířský sál  
 
1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         
Rada města Kutná Hora  
      b e r e  n a  v ě d o m í   
      zápis školské komise ze dne 30. 8. 2021 
      
     o d v o l á v á  
     členky školské komise paní PhDr. Stanislavu Liskovou a paní Mgr. Růženu Votrubovou na vlastní 
     žádost          
 
2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
Program: 

1) Přehled o počtu umístěných dětí do mateřské školy  
2) Zpráva z jednání s ředitelem PO Školní jídelny Kutná Hora 
3) Požadavek na umístění poeziomatu do města  
4) Různé, diskuse  

 
1) 
Předsedkyně školské komise D. Vepřková přivítala přítomné členy a požádala sdělení údajů ze zápisu do 
mateřských škol. Paní P. Koubská oznámila, že do Církevní mateřské školy sv. Jakuba v Kutné Hoře 
bylo podáno 38 přihlášek., 15 dětí bylo přijato, 21 nepřijato, zapsány 2 děti s individuálním 
vzděláváním. M. Nechojdomová sdělila údaje za mateřské školy, jejichž zřizovatelem je město Kutná 
Hora – jedná se o příspěvkovou organizaci Mateřské školy Kutná Hora, Benešova 149 a příspěvkovou 
organizaci Mateřská škola Pohádka Kutná Hora. Po ukončení přijímacího řízení  bylo k 10. 6. 2021 
celkem evidováno: 

Počet přijatých žádostí o přijetí do MŠ:  52 + 178 = 230   (MŚ Pohádka + MŠ Kutná Hora, Beneš.149)  
Počet zastavených správních řízení (zpět vzetí žádosti): 0 + 4 = 4     
Počet předškolních dětí v MŠ 2020/2021:  41 + 175 =  216 
Počet odkladů PŠD: 3 + 33 = 36 
Počet odstěhovaných dětí: 0 + 8 v průběhu roku  = 8 
Počet volných míst od 1. 9. 2021:  38 + 150 = 188 – 15 (1 + 14 odečty za děti mladší tří let a podpůrná 
opatření u dětí)  = 173 
Počet přijatých dětí: 37 + 136 = 173 (poslední přijaté dítě je narozené 31. 10. 2018 v MŠ KH, 4. 7. 2018 
v MŚ Pohádka) 
Počet nepřijatých dětí: 14 + 38  = 52 z toho: 
14 dětí je ze spádového obvodu MŠ Pohádka       (narození od 14. 7. 2018 do  22. 12. 2018)  
1 dítě je z jiného spádového obvodu než MŠ Pohádka – bylo přijato v MŠ Kutná Hora  



15 dětí ze spádového obvodu MŠ Kutná Hora      (3 roky věku dovrší v 11/21 a později) 
13 dětí je ze spádového obvodu MŠ Pohádka       (11 dětí tříletých a 2 dvouleté) 
10 dětí s trvalým bydlištěm mimo město Kutná Hora  
Celkem nepřijato: 42 dětí s trvalým bydlištěm v Kutné Hoře  
                              10 dětí s trvalým bydlištěm mimo město Kutná Hora  
Počet zapsaných dětí s žádostí o individuální vzdělávání: 0 + 11= 11   
Po ukončení zápisu a v průběhu prázdnin se o místo v mateřské škole ucházeli ještě rodiče několika 
dalších dětí.  
Situace v MŠ se dále mění, po zahájení nového školního roku – do 2. 9. 2021 se odhlásily 3 děti a další 
tři děti v pořadí podle věku (ze spádového obvodu MŠ Pohádka) byly do Mateřských škol Kutná Hora 
přijaty.  
Letošní situace je v mateřských školách velmi složitá z důvodu velkého množství odkladů nástupu 
povinné školní docházky (36 odkladů z celkového počtu 216 předškoláků).  
Situaci pomůže dočasně vyřešit otevření rekonstruované MŠ Trebišovská s kapacitou 88 dětí.  
Avšak v souvislosti s výstavbou cca 600 nových bytů ve městě a přípravou záměru MŠMT snížit 
stanovené nejvyšší počty dětí ve třídách MŠ nebude však otevření jedné školy ve městě dostačující.  
Místostarosta pan V. Šnajdr zmínil přípravu výzvy IROP v oblasti předškolního vzdělávání. Finanční 
prostředky nebude možné využít na kontejnerové stavby, proto v současné době pracuje s odborníky na 
vyhledávání vhodné lokality pro výstavbu nové MŠ. Zároveň odpověděl předsedkyni komise D. 
Vepřkové na otázku ke kapacitě ZŠ ve městě, která má výraznou rezervu (20 %). 
D. Vepřková se dále dotazovala na možnost zřízení přechodu pro chodce na Třešňovku, zde místostarosta 
V. Šnajdr konstatoval negativní stanovisko z jednání s dopravním policistou a podle něj i shodné 
stanovisko odboru dopravy.    
2) 
Paní J. Červená hovořila o jednání s ředitelem příspěvkové organizace Školní jídelny Kutná Hora panem 
Jiřím Lázňovským. Zápis z jednání je uveden v příloze zápisu. Bylo konstatováno, že kontrolní skupina 
pro stravování ve školních jídelnách (J. Červená, D, Vepřková, K. Polívka) bude pracovat i nadále.  
3)  
Předsedkyně komise D. Vepřková seznámila členy komise s návrhem pana Ondřeje Kobzy (Pirkštejn, 
Rataje na Sázavou) na umístění poeziomatu do Kutné Hory a jeho možným přínosem nejen pro turisty 
(zvuková pamětní deska). Pro všechny věkové kategorie místních se jedná o nabídku aktivní formy 
vnímání poezie i historie města. Zmínila i finanční zajištění projektu (cena 200 tis. Kč, z toho 100 tis. Kč 
sponzor), jeho podporu kulturní komisí a následné neschválení tohoto návrhu radou města.  
Přítomní členové školské komise vyjádřili návrhu na umístění poeziomatu do Kutné Hory svoji podporu. 
Výsledek hlasování: 9 členů pro, 0 proti, 0 zdržel se hlasování 
Školská komise z hlediska vzdělávání, edukace a propagace města považuje  za přínosné umístění 
poeziomatu do města Kutná Hora.   
4) 
Paní K. Drtilová představila nově otevřené Centrum regionální podpory vzdělávání v Barvířově domě, 
kde 12 průvodců škol zajišťuje podporu mateřských, základních a středních škol, které působí v obci 
s rozšířenou působností (ORP) Kutná Hora. Dále přítomné pozvala na Edufest, který se bude konat 
v neděli 19. 9. 2021v prostorách GASK, DDM, knihovna, Dačického dům, Palackého náměstí a v parku 
pod Vlašským dvorem. Festival hravého učení propojí školy a další organizace neformálního vzdělávání.  
K. Drtilová více přiblížila společný projekt ZŠ Zruč n. S. a ZŠ Kutná Hora, Kamenná stezka „Mobilní 
tým duševního zdraví“– pilotní program za finanční podpory Norských fondů. Pro školy (nejen dvě výše 
uvedené) jsou k dispozici psychologové, zdravotníci a sociální pracovníci. 
D. Vepřková k přípravě strategie vzdělávání řekla, se 2x setkala pracovní skupina zastupitelů, členkou 
této skupiny je také K. Drtilová. J. Treml připravuje formulář dotazníku.  
J. Červená připomněla, že díky děkuje Eduzměně  již jeden rok funguje fyzikální centrum pro pedagogy 
z MŠ, ZŠ, SŠ ORP Kutná Hora.  



K. Špalková seznámila s Výzvou 10 000 kroků – zapojení Kutné Hory od 1. 10. 2021, budou pozvány 
školy.  
Na závěr D. Vepřková připomněla zájem pana zastupitele M. Suchánka o návštěvu školské komise, která 
dosud nebyla uskutečněna z důvodu jeho pracovního zaneprázdnění a online schůzek komise. Bude 
pozván na následující schůzku 4. 10. 2021.  
  
Příští schůzka se uskuteční: pondělí 4. 10. 2021 od 16.30 hodin  Rytířský sál  Vlašského dvora       
                                                                                                    Havlíčkovo náměstí 552 
                                                                    
  
                                                                                       

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 
Členové školské komise z hlediska vzdělávání, edukace a propagace města považují  za přínosné 
umístění poeziomatu do města Kutná Hora.  

4) Reakce rady města:        

 

Zapsala: M. Nechojdomová  
Datum: 31. 8. 2021 
Elektronicky ověřili: Mgr. Dana Vepřková, Mgr. Vít Šnajdr 
 
Příloha určená pouze členům školské komise:  
Zápis jednání s ředitelem příspěvkové organizace Školní jídelny Kutná Hora panem Jiřím 
Lázňovským. 
 


